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Referat 

 

Til driftsstyrets medlemmer og varamedlemmer: 

 

Til: Randi L Gjertsen, Tatevik Sarkisian, Eli Beate M Hovstø ( vara), Ole Gunnar 

Dalsveen, Trond Gunnar Rasmussen,  

Tonje Sølland, Vegard Valberg, Vidar Isaksen, Eirik Borander, Gudmund Brede,  

Åse Solveig Valstad,  Hanne Sevenedal (vara),   Siv Kristiansen 

Fra: Tove Væting 

Møtegruppe: Driftsstyremøte 

Møtested: Ullevålsveien skole, personalrommet i 2.etg 

  

Møtetid: 07.10.20 kl 17.00-18.30 (enkel bevertning fra kl 16.45) 

Telefon: 23466400  

 Click here to enter text. 

 Click here to enter text. 

Varamedlemmer innkalles til møtet ved eventuelt forfall fra styremedlemmer.  

 

 

NB! Varamedlemmer som ønsker det, kan møte og være med i debatten selv om det ikke er 

meldt forfall. Varamedlemmene har da ikke stemmerett. 

 

Sakliste: 

Sak 22/2020:  

                        Godkjenning av innkalling og godkjenning av referat fra driftsstyrets  

                        møte 04.03.20 (vedlegg 1)       

 - Referat OK.  

Det ønskes en presisering i referatet av hva som vedtas på møtet.  

                        

Sak     23/2020: 

                        Gjensidig info.  

                           -Forslag til møtedatoer 2020-21:  

                            17.nov, 13.jan, 3.mars evt 27.april 

                           -Status oppstart høst 2020,- skole og skolefri 

                          - Nytt fra FAU  

 

- Møtedatoer vedtas som over.  

- Oppstarten på skolen har vært preget av smittevern og covid 19. Vi er nå 53 elever; 36 

gutter. Vi har 16 nye elever og vi er kun 9 elever på barnetrinnet.  

 

- Vi har fokus på ny læreplan og grunnleggende verdier som livskvalitet og folkehelse. 

Dette jobbes det gjennomgående med.  
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- Vi har ansatt to nye lærere for skoleåret 20/21. Vi har en lærer som går av med 

pensjon til jul. Vi har en ansatt som er i svangerskapspermisjon.  

 

- Det er ønskelig med et notat om AKS til bydelens representanter som inneholder 

stikkord om pris, gode argumenter for å gå i AKS og hvilke bydeler som er vanskelige 

å få til å godkjenne plass. Siv bidrar med dette når hun har kapasitet.  

 

- Fra FAU: Det er foreldretreff 27.oktober. FAU skal også arrangere Halloween på 

dagtid pga corona. Kjelleren skal pyntes og bakverk leveres skolen. Den 10.desember 

blir det juleklubb, julelotteri arrangeres og juletreet skal pyntes. Julelotteriet er til 

inntekt for Vangen-tur. Til orientering er det mange nye foresatte som har blitt med i 

FAU. Vi har plass til alle, så dette er veldig hyggelig! FAU fungerer også som et 

nettverk for foresatte på Ullevålsveien skole.  

 

I tillegg kom det opp spørsmål om hvordan overgangen er for våre elever inni vgs? Det 

er mange spesialgrupper i Oslo, og disse elevene blir ivaretatt av inntakskontoret. Det 

vanskelige kommer etter vgs. Hva skjer da?  

 

AP og MDG orienterte om 3.boligsektor som skal kontrolleres av det offentlige; Leie 

for å eie.  

                           

Sak  24/2020: Budsjettsituasjonen så langt i år  

                         (Vedlagt foreligger tertialrapport for skole og AKS pr 25.9). 

                          Større innkjøp: inventar, musikkutstyr og keramikkovn. 

 

- Tove redegjør for budsjettet. Vi har en ramme på 29 millioner, i tillegg til ekstra 

refusjoner og evt andre bevilgninger. Budsjettmessig ligger vi godt an, på tross av høy 

vikarbruk. Vi tok med oss positive tall fra 2019 med et avvik per 31.12 på 1.5 millioner 

kroner. Pga covid 19 har vi ikke fått gjennomført personalseminar. Dette betyr at 

seminarmidler er omdisponert til å kjøpe inn følgende:  

- Stoler/pulter: ca kr 200.000  

- Keramikkovn: ca kr 40.000  

- Musikkinstrumenter: ca kr 70.000  

- HAVA (mht enkeltelev): kr 79.800 PER MÅNED 

 

- AKS ligger godt an, og har et overskudd på kr 875.000 fra 2019.  

 

Vi presiserer at det er bra å ha en god økonomi. Dette gir oss mulighet til å håndtere 

uforutsigbare hendelser som krever penger. Det er likevel bekymringsverdig å ha elever 

som krever så mye som nevnt over. Tove skal informere mer om denne eleven på et 

senere møte. Skolen mener at egen etat burde kunne ha et ambulant team som håndterer 

denne type atferd fremfor å måtte betale private aktører for denne tjenesten. Tove har 

sendt egen e-post om omdisponering av midler.  
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Sak  25/2020: Skolen har fått tildelt kr 91000 i forbindelse med  

                           "Trygge og varme ungdomsskoler" . Hvordan brukes midlene? 

 

- Siv redegjorde for hva det innebærer å være en trygg og varm skole. Mellom 2019 og 

2022 er det satt av 16 millioner kroner til utviklingsarbeid på alle skoler med 

ungdomstrinn her i Oslo. Formålet er å prøve ut nye metoder, arbeidsmåter og 

samarbeidsmodeller, systematisere erfaringer og kunnskap og spre gode eksempler. Vi 

har søkt på midler pålydende kr 91.000 for å kjøpe inn diverse utstyr til elevene. Vi har 

blant annet kjøpt sykler, sparkesykler, diverse baller, spill, hoppetau o.l. Elevrådet har 

vært delaktig i arbeidet med å utforme søknad med ønsker for utstyr.  

 

Sak     26/2020:  Koronasituasjonen, hvordan påvirkes skolen?       

 

- I ettertid ser vi i Oslos retningslinjer at vi alle skulle vært stengt i vår, jmfr e-post fra 

Randi og Tove. Det ble likevel som det ble, mye på grunn av at ting skjedde veldig fort. 

Vi ser at vi kan lære av våre feil fra i vår, slik at vi trekker god læring ut fra det vi har 

erfart.  

                    

Sak 27/2020: Omorganisering av Utdanningsetaten, hvordan merkes det?  

 

- Ullevålsveien skole er nå i en ny skolegruppe med Vestre Aker og Gamle Oslo bydel. 

Andre spesialskoler i denne gruppen er Elverhøy og Sedsvoll (som ligger på Eidsvoll). 

Vår divisjonsdirektør er Petter Hagen. Han kjenner Ullevålsveien skole godt, da han 

også tidligere har vært vår områdedirektør. Til orientering poengterer Tove at det har 

vært en positiv høst og at det er spennende å igjen være en del av en skolegruppe med 

forskjellige skoleslag.  

 

- Det har vært en stor omorgansiering i Utdanningsetaten i regi av Marte Gerhardsen. 

Mye av denne omorganiseringen har det også vært referet til i media. Etatens 

Læringsmiljøteam sa kollektivt opp sitt arbeid ifm omorganiseringen. De mente at de 

ikke var informert godt nok om endringer i sitt arbidsforhold i egen etat. Stillingene har 

nå vært lyst ut og blitt utvidet i antall stillinger.  

 

- Vi er bedt om å jobbe i nettverk. Nettverkene kan vi organisere selv. Det krever mye å 

organisere nettverk. Dette bekrefter MDG-politiker. Kunne det vært en ide for skolen å 

hatt nettverksmøter med politikere?  

 

                        

Sak     28/2020:  Eventuelt 

 

- Ingen saker på eventuelt.  

 

Neste møte blir 17.november.  
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Tove Væting 

rektor    

sign                            .                                        

 

 
 

 

   

 


